
 
 

Styrelsens kommentar till verksamhetsåret 2018 
Föreningens styrelse har varit mycket försiktig med ekonomiska utlägg 
under de 12 månader vi varit ”i tjänst”. 

Detta beror dels på osäkerhet inför framtiden. Först sent i höstas fick vi 
besked om att framtiden för Mötesplatsen i Biohuset var säkrad, och nu 
börjar det också klarna när det gäller vilka investeringar kommunen 
avser göra och vilka utgifter och investeringar som föreningen lämpligen 
bör använda driftbudgeten till. 

Dels beror vårt blygsamma utnyttjande av driftbudgeten på att styrelsens 
medlemmar lagt ner avsevärd tid på ideellt oavlönat arbete. Förutom 
vanligt styrelsearbete (totalt 248 timmar) har vi tillsammans fram till 
årsskiftet lagt ner 392 timmar på att sköta allt från bokningsarbete och 
möbelanskaffning till extra städning och förrådsinventering och -röjning. 
Den arbetsinsatsen håller inte längden; efter utvärdering av arbetskraft-
behov kommer vi i år att anlita timavlönad personal för en del av arbetet. 

Trots att utgifterna under 2018 var små var Biohusets utnyttjandegrad 
stor, vilket framgår av bifogad Redovisning 2018. En kompletterande och 
ganska imponerande siffra är att antalet deltagare i de olika aktiviteterna 
i Biohuset under 2018 var 10 052 personer!  

Det är vi faktiskt ganska nöjda med – men vi blir inte nöjda om det inte 
blir en rejäl ökning under 2019. 
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